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ZAPISNIK 
S   47. SJEDNICE VMO KOZALA 

 
 

  
47. sjednica Kozale održana je  13. lipnja 2014. (ponedjeljak) s početkom u 19,30 sati u 
prostorijama MO Kozala,  Volčićev trg 2. 
 
Sjednici su bili nazočni: 
- Loris Rak, predsjednik VMO  
- Renata Tomić, zamjenica predsjednika VMO 
- Grga Rukavina, član VMO  
- Sanjin Matijević,  član VMO  
- Pavao Komadina, član VMO i  
- Dragica Šibenik, tajnica MO Kozala 

 
 

DNEVNI RED 
 

1. Izvješće o provedbi programa : 
- Sportski programi (turnir u boćanju,malonogometni turnir i turnir u briškuli i trešeti) 
- Birajmo najljepšu okućnicu Kozale 2014.                            
2. Zahtjevi građana 
3. Razno  

 
Dnevni red je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 
 
AD 1 
Zam.predsjednika Renata Tomić izvjestila je nazočne o realiziranom sportskom programu 
VMO pod nazivom „Proljeće na Kozali 2014 " koji su protekli u iznimno ugodnoj atmosferi. 
 
Zaključak: 
 
Vijeće je jednoglasno usvojilo Izvješće o realiziranom sportskom programu „Proljeće 
na Kozali 2014.” . 
 
 
AD ½ 
Na 9.sportskim susretima mjesnih odbora povodom Dana Svetog Vida ekipa Kozale  
zasluženo je osvojila treće mjesto u briškuli i trešeti.  Ekipu Kozale predstavljali su Edo 
Šegon i Željko Momčilović. Osim kartaša u briškuli i trešeti sudjelovala je i ekipa boćara, koji 
ni ove godine nisu imali sreće.   
 
Zaključak: 
Vijeće je  navedeno primilo na znanje. 
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AD 2 
U nedjelju , 1. lipnja 2014.g. u MO Kozala održan je završni dio akcije "Birajmo najljepšu 
okućnicu".   Svim  učesnicima akcije uz priznanja uručeni su i poklon bonovi za kupnju  
biljnog materijala po slobodnom izboru, u Parkovima plus  
 
Zaključak: 
Vijeće je  navedeno primilo na znanje. 
 

 
AD 3 
 
Predsjednik je Vijeću obavijestio je  nazočne o pristigloj  zamolbi stanara Baštijanove ulice 
kojom traže proširenje javne rasvjete ispred crkve. 
 
Zaključak: 
 
• Zamolbu stanara proslijediti nadležnim službama Grada Rijeke . 
 
 
AD 4 
 
Predsjednik je Vijeću obavijestio je  nazočne o pristigloj  zamolbi Sanjina Matijevića  kojom 
traži od KD Autotrolej  da se izvidi mogućnost  da noćna linija br.103 koja vozi iz centra grada 
prema Drenovi  promjeni trasu tj. da u svom povratku ili polasku zahvati Mjesni odbor Kozala. 
 
Zaključak: 
 
• Zamolbu stanara proslijediti nadležnoj službi KD Autotrolej. 
 
 
 
Kako nije bilo dodatnih prijedloga ili rasprave, a ovo je posljednja  sjednica u ovom sazivu 
VMO, predsjednik Vijeća zahvalio je na suradnji i radu vijećnicima i zaključIio sjednicu u 19 
sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od dvije (2 ) stranice.                                                                                                                                                                     
 
 
 
 
Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu:                   Predsjednik  VMO Kozala. 
 
Dragica Šibenik                                                                        Loris Rak 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


